
Komín  a  sokolí  rodinka.
Českobudějovická  teplárna  u
veřejnosti obstála
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 21. listopadu 2019

Českobudějovickou teplárnu lidé vnímají jako tradiční a fungující podnik
ve vlastnictví  města České Budějovice.  Nejvíce jsou spokojeni  samotní
zákazníci,  podle věku pak lidé nad 50 let.  Oceňují  hlavně spolehlivost
dodávek a nonstop servis.

Ukázal  to  průzkum,  zaměřený  na  vnímání  teplárny  a  jejích  služeb
českobudějovickou  veřejnosti,  který  připravila  Ekonomická  fakulta  Jihočeské
univerzity. Téměř polovina ze 314 respondentů přitom uvedla, že je na centrální
vytápění a ohřev užitkové vody napojena. Čtyři pětiny si pak firmu vybaví jako
dodavatele tepla ve městě. „Na první dobrou“ se nejvíce respondentům vybavil
komín a sokolí rodinka.

Do průzkumu se zapojili nejen zákazníci teplárny, ale i další občané města či z
okolí. Dotazování se týkalo i ekologie či vztahů s veřejností a hledalo i náměty na
zlepšení.

„Takový průzkum jsme si zadali vůbec poprvé. Výsledek nás příjemně překvapil.
Je vidět, že úsilí našich 242 zaměstnanců má své výsledky spolu s odpovědným a
transparentním přístupem,“ říká Tomáš Kollarczyk, místopředseda představenstva
společnosti.

Průzkum ale upozornil i na rezervy. Téměř 70 procent respondentů odpovědělo,
že se zajímají o ekologické aktivity ve svém okolí, ale jen menšina je ztotožnila i se
stomilionovými investicemi teplárny do odsíření a ochrany životního prostředí.

„To  je  prostor  ke  zlepšení.  Jak  v  zefektivnění  komunikace,  tak  v  dalším
pokračování našich rozvojových aktivit. Rostoucí zájem lidí o ekologii je dobrou
zprávou. Potvrzuje společenský přínos a smysl existence centrálního zásobování
teplem a související kogenerační výroby elektřiny,“ uvedl Václav Král, předseda
představenstva. Přitom zdůrazňuje, že teplárna postupně snižuje spotřebu uhlí a
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rozšiřuje  palivový  mix  o  čisté  zdroje  jako  je  horkovod  z  jaderné  elektrárny
Temelín. Modernizací prochází i distribuční systém ve městě a výrobní zařízení.

Průzkum byl zpracován na základě memoranda teplárny s Ekonomickou fakultou
Jihočeské  univerzity.  Spolupráce  městské  energetické  společnosti  s  českou
akademickou sférou je dlouhodobá a týká se nejrůznějších témat –  od řešení
technologických otázek až po konzultace při ekonomickém plánování či hodnocení
variant strategického rozvoje podniku.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

Horkovod  zamířil  také  do
Havlíčkovy kolonie. Práce potrvají
až  do  listopadu,  zpomalila  je
rekonstrukce Mánesovy ulice
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 24. září 2019

Na horkovodní síť českobudějovické teplárny se ještě do konce letošního
roku napojí také zákazníci v Havlíčkově kolonii. Právě v této městské části
nyní  firma  přebudovává  1,4  kilometrů  dlouhý  úsek  parovodů  na
modernější horkovodní. Stavba skončí do poloviny listopadu a vyjde na
zhruba 31 milionů korun.

„Přípravné práce zde začaly už vloni přechodem horkovodu přes Mlýnskou stoku
do  ulice  Polní  a  vybudováním  rozvodu  uvnitř  našeho  areálu,“  říká  Martin
Žahourek, člen představenstva teplárny. Horkovod po vyvedení z teplárny vede
ulicemi Polní, Luční, Čechova, Budovcova a do části Vrchlického nábřeží.

Postup prací zde zkomplikovala rekonstrukce Mánesovy ulice, kvůli níž nebylo
možné pokládat potrubí v ulicích, které sloužily jako objízdné trasy. Proto jejich
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dokončení přešlo až do topné sezony, která navíc letos začala nebývale brzy, již 9.
září.  „Nicméně našich odběratelů by se to nemělo nijak významně dotknout,“
dodal Martin Žahourek.

Jde o letošní druhou významnou investici Teplárny České Budějovice do rozšíření
horkovodní distribuční sítě. Už v březnu začala stavba 3,5 km horkovodu ve čtvrti
Suché Vrbné za zhruba 100 milionů korun, kde vede vesměs v trase parovodu.
Nyní  je  zde  vyměněno  zhruba  70  procent  rozvodů.  Práce  budou  pokračovat
minimálně do konce roku s ohledem na klimatické podmínky. Také zde jejich
postup významně ovlivňují složitá dopravně inženýrská řešení stavby v lokalitě s
hustou zástavbou a dopravou.

Důležitou součástí rozvoje horkovodní sítě ve městě se stal také nový, zhruba 450
metrů  dlouhý  propoj  pod  Mánesovou  ulicí  do  teplárny.  Tím  dojde  ke
strategickému propojení všech horkovodních sítí  na území města a zároveň k
jejich přímému napojení na hlavní výrobní zdroj. Po dokončení těchto investic
bude horkovodní síť ve městě měřit už přes 30 kilometrů.

Další impuls k pokračujícímu rozvoji centrálního zásobování teplem v Českých
Budějovicích na podzim 2020 přinese dokončení horkovodu z Jaderné elektrárny
Temelín, jehož investorem je ČEZ. Napojen bude na horkovodní rozvodnou síť
teplárny  a  bude  do  ní  dodávat  tepelnou  energii  především  v  topné  sezoně.
Dodávkou tohoto bezemisního tepla se dále sníží množství spalovaného hnědého
uhlí zhruba o třetinu, obdobně poklesnou i vypouštěné emise.

„Tak rozsáhlý systém už potřebuje horkovody napájet horkou vodou přímo ze
zdroje umístěného v areálu teplárny. Zde proto začínají práce na stavbě nové
horkovodní stanice s tepelným výkonem až 60 MWt. Ta ve spolupráci s dalšími
předávacími  stanicemi  musí  být,  kromě standardních  dodávek  tepla,  zároveň
schopna  nahradit  případný  výpadek  tepla  z  Temelína,“  vysvětluje  Martin
Žahourek.

K jejímu provozu se bude využívat  přednostně pára z  odběrů modernizované
turbíny TG6. Pro provoz v plné topné sezoně a zajištění dostatečného množství
horké vody bude nová stanice moci využívat také dva špičkové výměníky napájené
přímo z nízkotlakých rozdělovačů páry.

Tyto  investice  teplárně  zmenší  množství  využívaných  paliv  a  tím  i  objem
produkovaných emisí, neboť se sníží provozní ztráty při zvýšení množství tepelné a



elektrické energie vyrobené v kogeneračním režimu (KVET) Celkem se díky těmto
optimalizacím uspoří přes 200 terajoulů tepla ročně.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

Jak  nás  vnímáte?,  ptá  se
českobudějovická teplárna občanů
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 27. srpna 2019

Už koncem září bude Teplárna České Budějovice vědět, jak její služby,
značku  i  chování  na  trhu  veřejnost  vnímá.  Zaslouží  se  o  to  vůbec
historicky  první  průzkum,  který  pro  ni  připraví  Ekonomická  fakulta
Jihočeské univerzity.

„Chceme vědět, jak lidé městskou teplárnu vnímají, hodnotí, co o ní vědí. Jejich
názory  nás  zajímají,  protože  nám mohou  pomoci  zvýšit  kvalitu  služeb.  Proto
bychom i touto cestou rádi požádali obyvatele města a okolí o pár minut jejich
času, který je potřeba k vyplnění dotazníku. Ten bude k dispozici i  na našem
webu,“  vysvětluje  Tomáš  Kollarczyk  místopředseda  představenstva.  Dotazy
nebudou mířit  pouze na teplo z  centrálního zdroje,  jeho ceny a služby,  ale i
ekologii, zlepšování životního prostředí, transparentnost firmy či její vztah k okolí.

Výzkum postojů a vnímání českobudějovické teplárny proběhne od 27. srpna do
15. září prostřednictvím elektronického dotazování.

„V posledních letech se v teplárně hodně změnilo. Vize jako ekologizaci výroby,
diverzifikaci paliv a proměnu zdrojů, abychom i nadále tepelnou energii prodávali
za udržitelné ceny, postupně přeměňujeme v realitu. A další významná rozhodnutí
nás ještě čekají. Je proto důležité znát názory veřejnosti,“ dodává Václav Král,
předseda představenstva.

Výzkum  je  prvním  výstupem  memoranda  o  spolupráci  mezi  teplárnou  a
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Ekonomickou fakultou Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích. Ta se díky
němu  bude  podílet  i  na  systematickém  hodnocení  koncepcí  teplárny,  jejích
podnikatelských záměrech a výzkumu na zadaná témata.

Podle  Tomáše  Kollarczyka  jde  o  dlouhodobé  partnerství,  které  městské
energetické  firmě  pomůže  při  jejím  strategickém  směřování  a  dlouhodobém
plánování. „Naše zkušenosti ze spolupráce s akademiky na konkrétních projektech
jsou  velmi  dobré.  Ať  již  šlo  o  ČVUT nebo  VŠTE.  Obě  vysoké  školy  pro  nás
zpracovávaly studie, analýzy nebo oponentní posudky v odborných oblastech, na
které se specializují. Při strategickém rozhodování jsou tyto analytické podklady
velmi přínosné,“ doplnil.

Děkanka Dagmar Škodová Parmová uvádí, že výzkum v oblasti rozvoje podniků a
regionů na makro i mikroúrovni patří mezi důležité zájmy fakulty. Na ní působí na
70  akademických  pracovníků  a  1100  studentů.  „Dopady  externích  podmínek,
zpracování podrobných analýz vnitřního prostředí firem a simulace budoucího
vývoje  v  kontextu  udržitelnosti  ekonomických  aktivit  je  pro  nás  opravdovou
prioritou,“ dodala k podpisu společného memoranda.

Do výzkumu je možné se zapojit prostřednictvím on-line dotazníku zde:

Jak vnímáte českobudějovickou teplárnu?

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

Městská  teplárna  uspěla  i  v
mezinárodním hodnocení
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 31. července 2019

Spolupráce s Teplárnou České Budějovice představuje minimální riziko.
Tak lze do jedné věty shrnout výsledek mezinárodního hodnocení D&B Top
Rating, který jí nyní podruhé udělila analytická společnost Bisnode. Ta
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rating  o  finančním  zdraví  firem  připravuje  podle  uznávané  metodiky
nadnárodní korporace Dun & Bradstreet.

„Po opakovaném obhájení nejvyššího ratingu AAA Exellent jde o další potvrzení
vysoké  kvality  městské  firmy.  Ta  je  dlouhodobě  stabilní,  důvěryhodná  a
prosperující.  Je  to  dobrá  vizitka  práce  všech  zaměstnanců  i  odpovědného  a
kvalifikovaného  přístupu  vlastníka,“  říká  Tomáš  Kollarczyk,  místopředseda
představenstva  teplárny.

Mezinárodně uznávaný certifikát D&B Top Rating® mohou získat jen firmy, které
si nejvyšší možné hodnocení rizikového faktoru udržely nepřetržitě nejméně 12
měsíců v řadě za sebou a nemají závazky déle než 30 dnů po lhůtě splatnosti.
Ohodnocení potvrzuje spolehlivost firmy a slouží i jako ochrana před možnými
problémy s peněžními toky.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

Teplárna dokončila  přípojku páry
do  nemocnice.  Poslouží  nové
prádelně
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 23. července 2019

Českobudějovická teplárna dokončila novou přípojku středotlaké páry do
Nemocnice České Budějovice,  která poslouží  nové prádelně.  Umožňuje
roční odběr až 8500 GJ tepelné energie. „Stavba je dokončena a předána.
Nyní  záleží  na  zákazníkovi,  kdy  začne  páru  odebírat,“  uvedl  Martin
Žahourek,  člen  představenstva  městské  firmy.  Podle  Zdeňka  Marcína,
vedoucího  oddělení  obslužných  činností  nemocnice,  provoz  v  nové
prádelně  začne  koncem října.
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Stavba nové prádelny, kterou budou využívat i nemocnice Tábor a Český Krumlov,
začala loni v říjnu. „Zprovoznění významně zkvalitní praní a žehlení nemocničního
prádla a oděvů a zvýší jejich hygienické standardy. Zvětší se i sklad záložního
prádla. Tou současnou měsíčně projde více než 100 tun prádla, denně tedy 4300
až 7500 kilogramů,” říká Zdeněk Marcín.

Přes sto metrů dlouhá přípojka vede z rozvodů středotlaké páry ve Schneiderově
ulici a novou prádelnu, vybavenou nejmodernější technologií, napojila na centrální
zásobování teplem, které je ekologické i ekonomické.

„Nemocnice  České  Budějovice  patří  mezi  naše  nejvýznamnější  zákazníky.  Její
areály  jsou  na  distribuční  síť  teplárny  napojeny  duplicitně  parovody  na
středotlakou a nízkotlakou páru. Zatímco středotlaká se používá k zabezpečení
provozu prádelny, nízkotlaká k vytápění budov a ohřevu teplé užitkové vody,“
dodává Martin Žahourek.

Spolupráce obou institucí  sahá až do roku 1950, kdy ve městě začala stavba
parovodu Západ I, na který se o rok později napojila nejprve Vojenská nemocnice
a za další rok i Všeobecná nemocnice, dnešní horní areál v ulici Boženy Němcové.
V  roce  1969  se  na  centrální  zásobování  teplem  připojila  také  nemocniční
ubytovna.

Výhody centrálního tepla jsou v Českých Budějovicích nezpochybnitelné – nejde
přitom jen o bezpečné dodávky za dlouhodobě stabilní ceny, nebo na to navázané
služby, ale i ekologii. Uhelné kotle teplárny jsou odsířené a odprášené, na rozdíl
třeba od lokálních kotelen. Po velkých investicích je teplárna už hodně „zelená“ a
pomáhá zlepšovat životní prostředí ve městě. To se ještě zlepší od topné sezony
2020/21, kdy bude mít městská teplárna a její distribuční síť nově k dispozici další
zdroj  energie,  jakým je  horkovod  z  Jaderné  elektrárny  Temelín.  To  teplárně
umožní snížit spotřebu hnědého uhlí a tedy i produkci emisí CO2 o zhruba 80 tisíc
tun ročně.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.



Teplá voda v Českých Budějovicích
teče i při odstávce teplárny
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 12. července 2019

Zatímco v řadě měst pravidelná letní odstávka výrobních teplárenských
zařízení  znamená  i  dočasné  přerušení  dodávek  teplé  vody,  v  Českých
Budějovicích o ni lidé již léta nepřicházejí. Umožňují to diverzifikované
energetické  zdroje  českobudějovické  teplárny,  která  je  nasazuje  při
údržbě a opravách zdroje v Novohradské ulici. Tyto práce letos začnou ve
večerních hodinách pátku 19. července a skončí v devět hodin ráno 23.
července.

„Pravidelná letní  odstávka výroby slouží  k  revizi  a  technické údržbě strojů a
zařízení, které jsou jinak v nepřetržitém provozu. A protože jde jen o pár dnů,
postup prací se s předstihem velmi detailně připravuje a plánuje,“ říká Martin
Žahourek, člen představenstva městské Teplárny České Budějovice.

Ta  centrální  teplo  a  teplou  vodu  dodává  do  téměř  30  tisíc  domácností.  V
konkrétních domech a místech ale může při opravách rozvodné sítě v ulicích dojít
k přerušení dodávek v rádu několika hodin. O tom jsou dotčení zákazníci vždy
předem  informováni.  Obdobně  to  platí  i  pro  firemní  klientelu  s  výjimkou
odběratelů technologické středotlaké páry,  kde není  možné dodávku po dobu
odstávky zajistit.

V této době se kontroluje a opraví vše, na co v topné sezóně není čas nebo to kvůli
nepřetržitému provozu není ani možné. Teplárna se tím připravuje už na sezonu
novou, začínající zpravidla během září podle vývoje počasí.

„Pro bezpečnost a spolehlivost dodávek tepla, teplé vody a páry jsou tyto práce a
preventivní  prohlídky  zařízení  zcela  zásadní.  Energetika  je  provozně  velmi
náročná a každé opomenutí nebo zanedbání údržby se zpravidla později vymstí,“
dodal Martin Žahourek.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.
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https://www.teplarna-cb.cz/tepla-voda-v-ceskych-budejovicich-tece-i-pri-odstavce-teplarny/


Nejvyšší  rating  potvrdil
nadstandardní  kondici  městské
teplárny
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 6. června 2019

Teplárna  České  Budějovice  je  v  nadstandardní  ekonomické  kondici,
solventní a ve všech směrech spolehlivá, potvrdil nezávislý rating pro rok
2019, provedený společností Bisnode. Ta městské firmě přidělila nejvyšší
rating Czech Stability Award na stupni AAA (Excelent), na který dosáhne
pouze úzké procento ekonomických subjektů podnikajících v Česku. Podle
analytiků  jde  o  pouhé dvě  desetiny  procenta  podniků,  tedy  asi  každý
pětistý.

„Certifikace je nekompromisní, neboť probíhá podle definovaných ekonomických
ukazatelů. Obhajoba proto není o nic jednodušší než její první získání. Klientům a
obchodním  partnerům  například  říká,  že  jednají  s  prověřenou  společností
nejvyšších kvalit,“ říká Tomáš Kollarczyk, místopředseda představenstva teplárny.
Zdůrazňuje přitom, že pro městskou firmu je v tržním prostředí nezávislý pohled
velmi důležitý. Týká se totiž celého spektra činností – finanční i nefinanční bonity,
kapitálové struktury a kapitálové stability stejně jako celkové důvěryhodnosti.

Metodika hodnocení vychází z finančních analýz prováděných v mnoha zemích.
Model certifikace je založen na mikro i makroekonomických ukazatelích, kdy se
analyzují faktory jako finanční zdraví, platební morálka, vlastnická struktura, stav
závazků a pohledávek firmy, ale i její vedení, jeho profesní historie a kredibilita. V
Česku  jde  bez  pochyby  o  nejnáročnější  rating,  jehož  výsledky  jsou
nezpochybnitelné.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

https://www.teplarna-cb.cz/nejvyssi-rating-potvrdil-nadstandardni-kondici-mestske-teplarny/
https://www.teplarna-cb.cz/nejvyssi-rating-potvrdil-nadstandardni-kondici-mestske-teplarny/
https://www.teplarna-cb.cz/nejvyssi-rating-potvrdil-nadstandardni-kondici-mestske-teplarny/


Českobudějovická  teplárna
obhájila titul Bezpečný podnik
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 30. května 2019

Po  třech  letech  a  potřetí  v  řadě  obhájila  Teplárna  České  Budějovice
ceněný titul Bezpečný podnik, udělovaný Státním úřadem inspekce práce
na čtyřleté období. Osvědčení potvrzuje, že se firma bezpečnosti práce a
ochraně zdraví  při  práci  systematicky věnuje a tyto procesy zvládá na
vysoké úrovni. Držitelů ocenění je v České republice pouhých 79 napříč
všemi obory, z toho šest v jižních Čechách.

„Proces  certifikace  programu Bezpečný podnik  je  velmi  náročný a  inspektoři
nekompromisní,  protože  jde  o  bezpečnost  práce,  požární  ochranu  a  životní
prostředí. Je to ale i inspirativní, protože program pomáhá významně redukovat
provozní  slepotu a případnou pohodlnost.  Tedy lidské vlastnosti,  které jsou v
našem  provozu  významného  energetického  podniku  velmi  nebezpečné,“  říká
Tomáš  Kollarczyk,  místopředseda  představenstva  teplárny.  Podle  něho  proto
výsledek takového úsilí rozhodně stojí za to, neboť jde o zdraví zaměstnanců. „Bez
jejich aktivního přístupu by obhajoba určitě nebyla myslitelná,“ dodává.

Program Bezpečný podnik existuje od roku 1996 a vyhlašuje ho Ministerstvo
práce a sociálních věcí ČR. V Jihočeském kraji jej drží jen několik firem, například
Jaderná elektrárna Temelín, Hochtief CZ, ČZ Strojírna, ČZ Řetězy nebo Robert
Bosch.

Městská teplárna první titul Bezpečný podnik získala v roce 2006, ale dál ho
neobhajovala. Vrátila se k němu až s novými pravidly řízení, jejichž cílem je trvalé
zlepšování, zahrnující i výrobu, vzdělávání zaměstnanců nebo vztahy se zákazníky.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

https://www.teplarna-cb.cz/ceskobudejovicka-teplarna-obhajila-titul-bezpecny-podnik/
https://www.teplarna-cb.cz/ceskobudejovicka-teplarna-obhajila-titul-bezpecny-podnik/


Horkovod  na  Dobrovodské  je
položen, začíná se asfaltovat
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 22. května 2019

Otevření  Dobrovodské  ulice  v  českobudějovické  čtvrti  Suché  Vrbné,
uzavřené od 11. března kvůli stavbě horkovodu, se chýlí ke konci. Závislé
už  je  pouze  na  dokončení  asfaltového  povrchu.  Vlastní  výměna
nevyhovujícího parního potrubí za horkovodní zde skončila před měsícem.

„V úseku od světelné křižovatky U Lávky po Vodní ulici jsme položili na 270 metrů
nového potrubí. Naše práce zde skončily 15. dubna,“ říká Martin Žahourek, člen
představenstva městské teplárny.

Po stavebních a technických pracích na technologiích teplárny se v tomto úseku
ještě měnily všechny vodovodní přípojky, protože při odkrytí povrchu se zjistilo, že
jsou v havarijním stavu. Nyní začíná pokládka nového povrchu, který v rámci
svého  plánu  obnovy  dopravních  cest  organizuje  Správa  a  údržba  silnic
Jihočeského kraje.  Tyto  práce  mají  začít  zítra  23.  května  a  celková  uzavírka
Dobrovodské ulice pak má skončit v předpokládaném termínu do 31. května.

Práce  na  stavbě  klíčového  horkovodu  jsou  v  této  části  města  rozděleny  do
několika  etap  a  potrvají  do  konce  roku.  Případná  dopravní  omezení  v  místě
výstavby ale už nebudou mít na průjezd významnější vliv.

Nový horkovod v Suchém Vrbném bude po dokončení měřit 3528 metrů a délku
horkovodní sítě ve městě prodlouží na více než 26 kilometrů. Jde o nejefektivnější
způsob distribuce dálkového tepla. Nové technologie snižují provozní ztráty a tedy
i množství spáleného uhlí a vypouštěných emisí.

Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.

https://www.teplarna-cb.cz/horkovod-na-dobrovodske-je-polozen-zacina-se-asfaltovat/
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Za připojení nového nemocničního
pavilonu získala českobudějovická
teplárna třetí cenu
ČESKÉ BUDĚJOVICE, 30. dubna 2019

Napojení  nového pavilonu psychiatrie  Nemocnice České Budějovice na
teplárenskou  soustavu  přineslo  českobudějovické  teplárně  v  soutěži
Projekt  roku  2018  třetí  místo  v  kategorii  Rozvoj  soustav  zásobování
teplem.  Ocenění  udělené  Teplárenským  sdružením  ČR  převzali  její
zástupci  na  Dnech  teplárenství  a  energetiky  v  Hradci  Králové.

„Dálkové vytápění  z  centrálního zdroje má v jihočeské metropoli  velmi dobré
jméno a je o něj zájem i proto, že ho nabízíme s řadou bezplatných služeb za
dlouhodobě  konkurenceschopnou  cenu.  To  nám loni  přineslo  i  nejvíc  nových
odběrů od roku 2013,“ říká Václav Král, předseda představenstva.

Městská teplárna v roce 2018 připojila nové zákazníky s odběrem 27 010 GJ tepla,
což  je  druhý  nejlepší  výsledek  od  roku  2008.  Toto  množství  odpovídá  roční
spotřebě  zhruba  1100  bytů!  Po  nemocničním pavilonu  s  plánovaným ročním
odběrem 5400 GJ tepla následovalo administrativní centrum Piano a bytový dům
Rezidence Dlouhá louka s 91 byty, oba s ročním odběrem 3700 GJ.

„Teplárenství  jako  obor  jde  stále  dopředu,  což  soutěž  o  projekty  roku  opět
potvrdila.  Byla  kvalitně  obsazená  a  měli  jsme  z  čeho  vybírat,“  uvedl  Tomáš
Drápela, předseda výkonné rady Teplárenského sdružení ČR.

Nejlepší projekty se letos vyhlašovaly již po sedmnácté. Do užší nominace jich
bylo v pěti kategoriích vybráno 16. Jejich přínosem je zvýšení účinnosti primární
energie  a  obnovitelných  zdrojů  energie,  snížení  spotřeby  paliv  a  emisí
skleníkových plynů a zajištění efektivního zásobování teplem s důrazem na péči a
služby pro zákazníky.

https://www.teplarna-cb.cz/za-pripojeni-noveho-nemocnicniho-pavilonu-ziskala-ceskobudejovicka-teplarna-treti-cenu/
https://www.teplarna-cb.cz/za-pripojeni-noveho-nemocnicniho-pavilonu-ziskala-ceskobudejovicka-teplarna-treti-cenu/
https://www.teplarna-cb.cz/za-pripojeni-noveho-nemocnicniho-pavilonu-ziskala-ceskobudejovicka-teplarna-treti-cenu/


Jediným akcionářem společnosti Teplárna České Budějovice, a.s. je se 100 % akcií
město České Budějovice.


